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Podľa dodatku, ak primátora požiada o rozhodnutie starosta mestskej časti, Milan Ftáčnik, bude 
musieť rozhodnúť do 30 dní alebo 60 dní pri zložitej veci.  

Bratislava 25. februára (TASR) - Bratislavský magistrát by mal reagovať na podnety jednotlivých 
mestských častí rýchlejšie, ako doteraz. Petržalskí poslanci dnes totiž schválili návrh dodatku štatútu 
hlavného mesta. Podľa neho, ak primátora požiada o rozhodnutie starosta mestskej časti, Milan 
Ftáčnik (nezávislý s podporou Smeru-SD) bude musieť rozhodnúť do 30 dní alebo 60 dní pri zložitej 
veci. Stanovisko k dodatku však ešte musia odobriť ostatné miestne zastupiteľstvá a konečné 
schvaľovanie budú mať v rukách mestskí poslanci.  

Petržalka sa podľa slov jej starostu Vladimíra Bajana často stretáva s tým, že hlavné mesto 
nereaguje na podnety mestskej časti dostatočne rýchlo. Stáva sa tak vraj najmä vo veciach, v ktorých 
podľa zákona rozhoduje primátor a nie mestské zastupiteľstvo. "Už dlhšie sa viaceré mestské časti 
boria s neprimerane dlhým rozhodovaním hlavného mesta. Aby verejná správa mestských častí bola 
efektívna, rozhodol som sa podať návrh na doplnenie štatútu," vysvetlil Bajan.  

Návrh na doplnenie štatútu podal petržalský starosta ešte v septembri minulého roka, pričom ho 
podľa neho podporili viacerí starostovia mestských častí a problém v doplnení dokumentu nevidí ani 
samotný primátor. Návrh Bajana vlani v októbri tiež už prerokovala Mestská rada hlavného mesta SR 
Bratislavy.  

 


